
	

	
Styrelsemöte	och	arbetsmöte							
Tid:								 2017-06-20	19.00	-20.30							
Plats:							 Scoutlokalen							
Närvarande:									Eva	Carlsson	Nagy,	Tove	Haugen	Pihl,	Rolf	Pihl,	Arne	Svensson,		Robert	Malmsjö,	
Anders	Larsson	
	
						
Anteckningar.									

1 Mötet	öppnades	av	Rolf	Pihl								
2 Dagordningen	fastställs.								
3 Föregående	mötesprotokoll	gås	igenom									
4 Medlemsläge	och	ekonomi		

Oförändrad.		
5 Spritan	–	Vi	enas	om	att	bjuda	in	ägaren	till	ett	möte	i	höst.	Arne	provar	att	kontakta	honom	

under	sommaren.	
	

6 Järnvägen	–	Trafikverket	och	Kommunen	kommer	ut	med	inbjudan	till	Samråd	för	alla	
sakägare	efter	sommaren.	
	

7 Rapport	från	möte	om	bevarandeprogram	–	Björn	och	Arne	var	på	mötet.	Vi	tittar	på	Arnes	
förslag	till	skrivelse	gällande	bevarandeprogrammet	och	var	överens	om	att	det	kan	skickas	in	
till	Stadsbyggnadskontoret.	
	

8 Hemsidan/	Facebook	-	Anders	tar	kontakt	med	Björn	för	att	hjälpa	till	med	att	uppdatera	
hemsidan	och	prata	med	Björn	om	möjligheten	att	låta	fler	i	styrelsen	ha	möjlighet	att	
uppdatera	sidan.	
	

9 Stipendium	–	Styrelsen	tar	del	av	de	nomineringar	som	kommit	in	och	blir	eniga	om	ett	beslut	
på	stipendiat	för	2017.	Stipendiaten	redovisas	och	stipendiet	överlämnas	på	
Duvestubbedagen	i	april	2018	eftersom	Ödåkradagen	är	inställd	2017.	
	

10 Övrigt	–	Det	blir	ingen	Ödåkradag	i	år.	Vi	sätter	upp	anslag	på	vår	anslagstavla	och	lägger	ut	
information	på	hemsida	och	Facebook.	
På	nästa	möte	ska	vi	lägga	kraft	på	att	prata	om	vad	vi	ska	göra	för	att	få	fler	medlemmar.	
	

11 Mötet	avslutas,	nästa	möte	är	den	15	augusti	kl.	19:00						
	
Vid	anteckningarna		
	
Eva	Carlsson	Nagy						

 	

 	 	


